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Jestli březen kožich stáhl,
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Učitelé − provází nás životem od útlého dětství až do naší dospělosti. I po letech, kdy
potkáváme tu " naši paní učitelku" a na srazech absolventů a spolužáků, dovedeme oce−
nit, co všechno do nás naši milí vložili. Povolání, či spíše poslání učitele, mělo vždy v mi−
nulosti velkou vážnost, vždycky se říkalo "náš pan učitel". Učitelé byli vždy nositeli pokro−
ku a vzdělanosti. Rádi bychom, aby si i v dnešní době lidé uvědomili, co pro nás všechny
učitelé znamenají a Den učitelů je jen drobná příležitost, jak jim svou úctu a díky projevit. 

Děkujeme všem pedagogickým pracovníkům našich školských zařízení − základních
škol, školek, Gymnázia J.A. Komenského, Střední školy Perspektiva, školské komisi, ja−
ko poradního orgánu Rady města Dubí, i těm, kteří zajišťují chod všech kroužků v Centru
volného času, na školách, i lidem, působícím v rámci občanských sdružení pro práci s dět−
mi.

Hodně trpělivosti a elánu do další záslužné činnosti.

Jan Dráždil Ilona Smítková
místostarosta starostka

WHITE LIGHT I.
− Terénní program Dubí

Již delší dobu město Dubí podporuje činnost pracovníků Kontaktního centra WHITE
LIGHT I., kteří působí pravidelně každou středu v místnosti budovy zvané "Parlament". Od
zahájení činnosti K− centra byl zaznamenán rapidní nárůst vyměněných injekčních stříka−
ček. V Dubí jsme v porovnání s rokem 2004 tento nárůst nezaznamenali, protože se kon−
taktním pracovníkům podařilo více než 3 klientů naučit využívat služeb přímo v KC v Te−
plicích. Přesto podle statistiky jsou zjištěná čísla ohromující. Například počet vyměněných
injekčních stříkaček v roce 2005 byl 5 322 kusů, počet kontaktů s klienty 167 a počet jed−
notlivých klientů využívajících tyto služby je 22.

Z uvedených informací je patrné, že rozhodnutí o spolupráci a využívání služeb KC
v Dubí bylo rozumné. Vždyť v dřívějších dobách jsme neustále řešili s MP Dubí znečiště−
ná místa použitými injekčními stříkačkami a nyní můžeme konstatovat, že tento stav se
zlepšil.

Ilona Smítková, starostka města 

Jak se žije občanům
v novém bytovém
domě v Pozorce? 

V Dubí − Pozorce, Mírové ulici, byl v roce
2004 dostavěn obytný dům s 12 bytovými
jednotkami. Každého, kdo projíždí nebo se
vydá na vycházku, uvedený objekt zaujme
již z důvodu zářící fasády a hezkého archi−
tektonického vzhledu. Dalo by se říci, že
v uvedeném prostředí je perlou oproti
ostatní zástavbě. Ano, potud velká spoko−
jenost, občan hodnotí kladně záměr i reali−
zaci stavby, něco hezkého se podařilo. 

Ale jako vše má i své stinné stránky. Po
přidělení jednotlivých bytových jednotek
novým nájemníkům nastalo po období po−
čátečního nadšení z nového bytu prvé
ochlazení. Řešeno bylo okamžitě několik
závad, které provázejí každou novou stav−
bu, až do příchodu prvé zimy. Celý objekt
je vytápěn centrálně ze společné kotelny
na plyn. Příchodem zimy nastaly problémy,
které řešil dodavatel (fi Havi) a investor
stavby zastupující město Dubí (fi Tevys)
tak, že upozornil nájemníky na nutnost vět−
rání vzhledem k tomu, že se jedná o ještě
syrovou stavbu. S tímto názorem a zdů−
vodněním reklamace byla v uvedené době
možná shoda. Po roce se však situace
opakovala a vlivem srážení vnitřní vlhkosti
došlo ke značnému poškození okenních
parapetů, jejich hnilobě a rozpadu. Vlhkost
se projevila i na vnitřních omítkách, tvorba
plísně v rozích obytných částí, pod linole−
em apod. Odbornou kontrolou bylo zjiště−
no, že se jedná pravděpodobně o poruše−
ní či nedostatek izolačních materiálů, pou−
žívaných při výstavbě, mlžení oken zavině−
né dodávkou neatestovaných plastových
oken vč. výplně, nedostatečným přiroze−
ným odvětráním a odtahem splodin nad
plynovým sporákem. Stavba uvedené vy−
řešila pouze tak, že nad sporák umístila
pouze pachovou digestoř bez účinného
odtahu. Uvedené nedostatky město řeší
pomocí soudního znalce z oboru staveb−
nictví a řádně uplatňuje reklamaci vad dle
smlouvy o dodávce stavebních prací. Rada
města postiženým nájemníkům snížila
o jednu čtvrtinu nájemné a bude uplatňovat
náhradu škody na zástupci investora, který
zároveň prováděl stavební dozor. Dnes je
nutné objektivně konstatovat, že byť tak
hezké dílo zvenčí má na spokojené užívání
díky uvedeným nedostatkům tolik negativ−
ních ohlasů nájemníků. Jak se jim asi žije,
když musí neustále likvidovat množství vo−
dy stékající z okenních tabulí a rámů, mo−
hou topit a větrat pánu bohu do oken.
Všichni věříme, že uvedené vady a nedo−
statky budou v brzké době odstraněny,
především k jejich spokojenosti. Snad si
pánové z fi Tevys uvědomí, že nároky oby−
vatel tohoto nového domu jsou oprávněné,
že mají nárok na slušné bydlení v nových
bytech.

místostarosta 
Pavel Pernekr

DOCHÁZKA ZASTUPITELŮ NA JEDNÁNÍ V LETOŠNÍM ROCE
4. 1. 2006 18. 1. 2006 22. 2. 2006

Černý Miloslav N P P
Dráždil Jan P O P
Ing. Feix Radislav, PhD O O O
Hatašová Blanka O O P
Holík Petr O O P
Ing. Hrubešová Helena N P P
Ing. Janeček Jiří N O O
Kalafus Michal O O P
Landsinger Jiří O O O
Věra Maciejkowá N P P
Pernekr Pavel P P P
Smítková Ilona P P P
Mgr. Struhová Marie O O P
Ing. Suchý Jiří N O N
Šťastný Antonín O O P
Vágnerová Eva O O P
Veřtat Zdeněk O O P
Ing. Větrovcová Ivana O vzdala se mandátu
MVDr. Vrabec Juraj O O O
RNDr. Zmítko Jiří N P O
Mgr. Zmítková Blanka N P O

vysvětlivky: P − přítomen/mna, O − Omluven/a, N − nepřítomen/mna (neomluven/a)

BŘEZEN - DEN UČITELŮ
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Na základě oznámení občanů Pozorky
byl již po několikáté při krádeži zadržen
muž z Teplic, který se na území města Du−
bí dopustil několika krádeží, při kterých byl
přistižen hlídkou městské policie. Pětadva−
cetiletý muž se snažil páčidlem vyndat ko−
vové překlady z přístavku bývalé školní jí−
delny. Když spatřil přicházející strážníky,
dal se na útěk. Po několika metrech byl
dostižen a opět předán Policii ČR. 

Strážníci nalezli v Pozorce poškozené
plynové potrubí, ze kterého unikal plyn.
Hlídka zabezpečila okolí úniku plynu, aby
nedošlo k výbuchu. Přivolaní pracovníci
plynáren po půl hodině potrubí opravili.

Dva žáci první třídy základní školy Mar−
tin Havel a Michal Šilhan nalezli v mezi−
patře školní jídelny ženu, která na mokré
podlaze uklouzla a po pádu nemohla
vstát. Žáci okamžitě informovali stálou
službu městské policie, která ženě pomo−
hla. Žena nebyla zraněná, pouze nemohla
vstát. Jsme rádi, že mezi naší mládeží
jsou i tací, kteří by leckdy mohli být příkla−
dem starším.

Městská policie Dubí pokračuje v kon−
trolách zaparkovaných vozidel na Cínovci.
Je stále mnoho řidičů, kteří odstaví se vo−

zidlo na komunikaci a znemožní průjezd
k domům místních obyvatel nebo při ne−
dostatku parkovacích míst zaparkují v za−
stávce autobusu. Strážníci nechávají takto
zaparkovaná vozidla odtahovat a řidiči si
ještě na strážníky stěžují, že nevědí, proč
zrovna jejich vozidlo bylo odtaženo. Lékař
z Ústí nad Labem zaparkoval své vozidlo
na komunikaci tak, že vytvořil překážku
v silničním provozu, kvůli které nemohla
být komunikace očištěna od napadaného
sněhu. Místní obyvatelé nemohli vůbec
vyjet a to nemluvím o případné potřebě
příjezdu záchranné služby či hasičů. Po
odtažení jeho vozidla si podal stížnost na
strážníky na okresní ředitelství policie za
neoprávněný odtah. 

Při hlídkové činnosti strážníci nalezli na
silnici vedoucí do Mstišova nově založe−
nou skládku. V hromadě odpadků bylo
nalezeno několik písemností adresova−
ných jednomu místnímu obyvateli z domu
v Tovární ulici. Dům má nového majitele
a ten vyklízel nepotřebné věci způsobem,
který je pro mnohé nepochopitelný. Za
přestupek mu hrozí pokuta ve výši
50 000,− Kč a uhrazení nákladů za odstra−
nění skládky.

Tomáš Pykal
velitel MP Dubí

Městská policie DUBÍ
Krušnohorská 203/19, 417 01 Dubí
Telefon + Fax: 417 571 637 Tel.: 417 571 200

Český statistický úřad, Krajská správa  Ústí nad Labem

Výběrové šetření o životních
podmínkách domácností v ČR

Český statistický úřad organizuje v roce 2006 v souladu se zákonem č. 89/1995
Sb., o státní statistické službě ve znění pozdějších předpisů, výběrové šetření o ži−
votních podmínkách domácností v České republice − SILC 2006. Účelem šetření je
získat nejnovější reprezentativní údaje o sociálním a ekonomickém postavení čes−
kých domácností, o různých typech jejich příjmů, o nákladech na bydlení a životních
podmínkách.

Šetření se uskuteční na území celé ČR v cca 10 000 náhodně vybraných bytech.
Do výběru pro šetření Životní podmínky 2006 se v našem kraji dostalo též město
Dubí.

Vlastní šetření proběhne v době od 25. února do 23. dubna 2006 prostřednic−
tvím speciálně vyškolených tazatelů. Do šetření budou zahrnuty všechny osoby, kte−
ré mají ve vybraném bytě obvyklé bydliště. Budou se zjišťovat údaje potřebné pro
tvorbu sociální politiky státu, např. v otázkách nezaměstnanosti, daní, poskytování
sociálních dávek atd. a pro hodnocení dopadu přijatých opatření vlády na životní úro−
veň.

Pracovníci zapojení do šetření se budou prokazovat pověřením k výkonu funkce,
které jim vydá krajská správa ČSÚ. Ve všech fázích zpracování je zaručena anony−
mita údajů zjištěných u domácností. Ochrana individuálních údajů je zajištěna v sou−
ladu se zákonem č. 89/1995 Sb., o státní statistické službě. Všechny osoby zúčast−
něné na zjišťování a zpracování údajů jsou vázány mlčenlivostí o všech šetřených
skutečnostech ve smyslu § 16 uvedeného zákona.

ČSÚ Ústí nad Labem

Dne 31. 1. 2006 jsme obdrželi dopis za−
stupitele pana Černého, který nám sdělu−
je, že dne 16. 1. 2006 se uskutečnila
schůzka s občany městské části Pozorka.
Předmětem jednání byla práce bytové ko−
mise RM a samotná práce RM, při navr−
hování a schvalování bytů, jejich koneč−
ném přidělení. V dopise se uvádí, že ob−
čané vyjadřují svou nespokojenost s prací
jak komise, tak i s prací RM, při přidělová−
ní bytů nepřizpůsobivým občanům. Ti
nám, jak sděluje pisatel, bytový fond de−
vastují, znepříjemňují bydlení ostatním ná−
jemníkům, vesměs seniorům, kteří tam lé−
ta bydlí. Dále pisatel dává návod, jak řešit
uvedenou problematiku, jak citlivě přistu−
povat k přidělování s ohledem na soužití
s ostatními nájemníky. Potud by se cel−
kem dalo všemu porozumět, nebýt toho,
že na uvedenou schůzku nebyl nikdo
z RM pozván, aby mohl na uvedené rea−
govat a dát do souladu s právem občanů.
Všeobecně se vžil termín nepřizpůsobivý
občan. Musím se však zeptat, pro koho je
ten termín? Kdo má právo sdělit veřejnos−
ti, kdo je, a kdo není nepřizpůsobivý ob−
čan? V otázce Základních lidských práv
a svobod se hovoří o menšinách, ale ni−
kde jsem nezaznamenal, že někdo je ne−
přizpůsobivý. Mám osobně dojem, že než
někoho napomenout, případně podat stíž−
nost nebo oznámení, je problém naprosto
nepřekonatelný, je lepší se schovat do
houfu a hlasitě kritizovat, jak je situace
neřešitelná. Proto nelze přistupovat ke
všem těmto případům naprosto stejně
a objektivně, jak žádají prostřednictvím
zastupitele občané. Chápu, že občan má
právo, a seniory nevyjímaje, na slušné
bydlení, bytová komise RM uvedené chá−
pe, ale nemůže ze svého pohledu dělat
rozdíly mezi občany, to by mohlo být
označeno jako diskriminační jednání. K ta−
kovému jednání a rozhodování se RM Du−
bí nemůže propůjčit. Žijeme v právním
státě a jakékoli protiprávní jednání by mě−
lo za následek, že by byl porušen zákon
O obcích. Zvážením jiných možností, jako
výchova prostřednictvím napomenutí až
po striktní rozhodnutí za porušení nájemní
smlouvy a dalších možných opatření, mů−
že město jednat a reagovat. Nelze sku−
tečně jinak. Dále doporučuji, aby jednání,
která probíhají či ještě proběhnou k dané
problematice, měla rámec zákonnosti, ne−
jsem přesvědčen, že uvedené jednání
svou podstatou je vyjádřením skupiny ob−
čanů, kteří jsou manipulováni proti sou−
časnému vedení našeho města. Jestli to−
mu tak je či nikoli, ať čtenář posoudí sám,
neboť jak bylo v úvodu napsáno, nikdo ne−
věděl o schůzce občanů a ani nebyl orga−
nizátorem nikdo pozván. To bych považo−
val za slušnost. Děkuji.

místostarosta 
Pavel Pernekr

Dopis zastupitele
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INFORMACE PRO ALERGIKY
Proč se v Centru volného času platí

tak vysoké účty za připojení k interne−
tu?

Původně, když jsem nastoupila, byl
v CVČ internet připojen přes rozhraní
ISDN, což bylo v době zavedení internetu
do centra nejpokrokovější a nejvýhodnější
řešení. S postupným vývojem technologií
dochází ke snižování nákladů, proto jsme
přešli na rozhraní ADSL, takže nyní platíme
za nepřetržité připojení k internetu paušál−
ní poplatek, což snižuje náklady, bez pře−
hánění, v průměru o 50%. 

I přesto se zdá poplatek poněkud vy−
soký…

V době, kdy jsem objednávala změnu
rozhraní (což bylo začátkem srpna loňské−
ho roku) byl tarif Internet Expres Optimal
se standardní rychlostí 512 Kb/s, který uží−
váme, ten nejlevnější, který Český Tele−
com nabízel. Od 1. února 2006 zvýšil ale
Český Telecom rychlosti téměř všech
svých tarifů, takže jsem zažádala o pře−
chod na tarif o třídu nižší s názvem Internet
Expres Impuls. Tento tarif se díky zvyšová−
ní rychlostí dostal na stejnou úroveň jako
náš dosavadní tarif, ale za nižší cenu. Nyní
budeme platit 399 Kč měsíčně, za nižší po−
platek už nikdo internet neposkytuje.

Proč právě Český Telecom? Dnes se
lze připojit k internetu i přes modemy
společností provozující mobilní telefo−
ny.

Ano, ale musela by se opět platit nema−
lá částka za nový modem. Navíc s těmito
modemy jste závislí na pokrytí signálem,
takže připojení k internetu se nemusí vždy
vydařit. V nejhorším případě nemusí jít vů−
bec. Hlavně ale poplatek za jejich nejnižší
tarif je stejně vysoký jako poplatek za nej−
nižší tarif u Českého Telecomu.

Je internet v Centru volného času vů−
bec potřebný?

Určitě. Např. kvůli elektronické poště, dí−
ky které se ušetří za telefony, poštu, faxy…
Po e−mailu probíhá často i komunikace
mezi CVČ a Městským úřadem (zápisy
z různých porad, Rad města atd.). Dále
hledám na internetu veškeré kontakty,
kontakty na různé agentury nabízející pro−
gramy pro děti (např. kontakt na našeho
kouzelníka z poslední akce Valentýnské
radování byl nalezen na internetu), nápady
na programy akcí, různé hry, soutěže pro
děti, materiál na nástěnky, dětské obrázky,
omalovánky, vystřihovánky, různé informa−
ce (např. právě o současných tarifech při−
pojení k internetu), dále často stahuji různé
smlouvy a formuláře, spravuji účet CVČ
přes internet (což je také ekonomicky i ji−
nak výhodné). V brzké době bude mít také
centrum své vlastní internetové stránky,
které bude třeba spravovat.

Eva Zápotocká, CVČ

Co Vás zajímá?
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Ojedinělý úspěch ZUŠ
Skutečnost, že porota rozhodne v okresním kole soutěže ve hře

na dechové nástroje v jedné kategorii rozdělit 1. místo mezi tři
účinkující není běžná, ale stává se. Aby ale nechala všechny tři po−
stoupit do krajského kola, je situace opravdu výjimečná. a právě
takový husarský kousek se podařil soutěžícím ve hře na zobcovou
flétnu ze Základní umělecké školy v Dubí 2.

Petra Baloušková, Tereza Ebertová a Bára Wiedenová před−
vedly takový výkon, že se porota uchýlila k takovému mimořádné−
mu rozhodnutí a my jim budeme 15. března držet palce při klání
v krajském kole.

Blahopřání a poděkování za reprezentaci města patří nejen jim,
ale také jejích paní učitelce Heleně Cimplové, která je už třetím ro−
kem takhle báječně vede. Výkon by ale nebyl kompletní bez kla−
vírního doprovodu, kterého se v tomto případě ujala učitelka ZUŠ
Magdalena Halžová, která tak svým citlivým projevem přispěla
k celkovému muzikantskému vyznění interpretovaných skladeb.

Eva Valtová, řed. ZUŠ Dubí

Setkání s ženami
Ve čtvrtek, 16. 2. 2006 jsem byla pozvána místním Svazem žen

na malé posezení, abychom si trochu popovídaly o dubské histo−
rii. Dorazila jsem něco po páté hodině, přítomné dámy jsem zasti−
hla v družném hovoru nad šálkem čaje. Pohovořily jsme jak o dub−
ské historii, tak i o historii dubských kronik, kterých má město ně−
kolik. Neméně zajímavé, než samotné kroniky, jsou jejich přílohy.
Jsou to většinou dobové texty, výstřižky z novin, dopisy, mapy, fo−
tografie. A právě nad těmi se rozvinula dlouhá debata. Přinesla
jsem několik fotografií na ukázku a ukázalo se, že to nebyl špatný
nápad ( i to se mi opravdu občas přihodí… ). Pamětnice si nad ni−
mi zavzpomínaly na uplynulá léta, připomněly si některé zapome−
nuté budovy, ulice a jiné součásti města. Přátelská atmosféra, kte−
rá mezi nimi panovala, mne jen utvrdila v tom, že pokud mne za−
se někdy pozvou, rozhodně neodmítnu. Navíc jsem si z tohoto set−
kání taky něco odnesla. Příslib kronikářské spolupráce. Vždyť jaké
informace by mohly být věrnější než ty pamětnické? 

Eva Hostková

Foto: L. Hostek

Občanské sdružení Dubíčko
připravuje v březnu:

4. 3. 2006 Výtvarná sobota − vyrábíme z papíru
(od 10.00 v ZŠ v Tovární ul. − malá škola, 
vstupné − 15,− Kč, přezůvky, nůžky s sebou)

26. 3. 2006 Velký dětský maškarní rej 
(od 14.00 v tělocvičně ZŠ Dubí II − Bystřice, 
vstupné: 30,− Kč/osoba, dětská vstupenka =
lístek do tomboly, vstup pro děti pouze
v maskách, nutné přezůvky pro všechny)
Program: dětské předtančení

soutěže a hry
odpolední překvapení
tombola 

Bližší informace: pí. Červinková, tel.: 604 319 373 

III. ročník dubské kuličkyády je za dveřmi
Vážení přátelé, 

tímto si Vás dovolujeme pozvat na 3. ročník dubské kuličkyády. Kde a kdy se sejdeme?
Stejně jako vloni na hřišti u ZŠ Dubí 2 v Tovární ulici, a to tentokrát 22. 4. 2006 ve 14.00
hod. Ptáte se, co s sebou? Tradičně hliněné kuličky, dobrou náladu a své kamarády. Těší−
me se na Vaši hojnou účast. 

Za organizační tým Tomáš ZíkaIlustrační foto z loňské kuličkyády
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Z Vídně do Dubí −
a zde se opět slaví

V sobotu 11. února jsme navštívili s dět−
mi valentýnské radování v "dubském ba−
ráčku" a znovu jsem s uspokojením muse−
la potvrdit, že kulturní vyžití pro dubské dě−
ti je opravdu bohaté. 

Hudbu jsme slyšeli už zdaleka a uvnitř
nás uvítaly radostně dovádějící děti, pěkné
české písničky zvláště pro ně, řada soutě−
ží a sladkostí (odměna za snahu všech
soutěžících) a zejména vyvrcholení celého
hravého odpoledně − pan kouzelník Oliver,
který naše nejmenší celou hodinu bavil
poutavými triky a kousky. Děti a také rodi−
če a babičky byli nadšeni a nikomu se po
třech hodinách nechtělo uvolnit místo zá−
bavě pro starší děti a mládež, na které če−
kala valentýnská diskotéka. Nic naplat,
i pro naše nejmenší platí, že v nejlepším je
dobré přestat. Každopádně budou mít děti
ve Vídni, ale nejen tam, opět co vyprávět
a na co vzpomínat. 

Už se všichni těšíme na další akce pro
drobotinu z Dubí. Nezbývá než poděkovat
všem skvělým organizátorů, zvláště pak
paní Jarmile Komárkové, za obětavou prá−
ci, a obdivovat elán, se kterým se dlouho−
době věnují této společensky důležité čin−
nosti. Přeji mnoho dalších úspěchů a ještě
jednou děkuji. 

Mgr. Marcela Ofner

VELKÁ STAVBA SNĚHOVÉHO IGLŮ
V neděli 12. 2. 2006 se zrodila nebezpečná konkurence všem stavebním firmám okre−

su Teplice. Co okresu, možná celého Ústeckého kraje! Děti z ulice K. Světlé vzaly lopa−
ty, namasírovaly svaly a běžely stavět velký sněhový kopec, do kterého nakonec vydla−
baly díru a vzniklo iglů. Na tomto architektonickém skvostu pak vydržely řádit celé odpo−
ledne. 

Eva Hostková

Před startem Vyhlášení výsledků

Soutěž v bobování
V sobotu 11. 2. 2006 uskutečnilo občanské sdružení Dubíčko pro děti závody v bobo−

vání.
Soutěž očima závodníka:
Dnes ráno jsme vstali a jeli bobovat. V Dubí se konaly závody v jízdě na bobech. Bylo

krásné zimní počasí.
Jako první jsme soutěžili v rychlé jízdě. Druhá disciplína byl slalom. A potom jsme pro−

jížděli brankami. Nejhezčí byla pamatovaní soutěž.
Po závodech bylo vyhlášení vítězů. Umístila jsem se na třetím místě. Dali mi pytlík bon−

bónů, ale už jsem se těšila domů do tepla. Lenka K., 8 let 

Technické služby města Dubí
vypisují

výběrové řízení
na pronájem kiosku

na městském koupališti v Dubí
pro sezonu 2006.

Žádosti, spolu s nabídkou a kopií ŽL
zasílejte na adresu: Technické služby
města Dubí, spol.s r.o. k rukám ing.
Antoše, U hřiště 518, 417 01 Dubí 1

Prodej slepiček
Výkrmna kuřat Červený Hrádek, firma Dráb, oznamuje svým zákazníkům, že opět pro−
dává slepičky snáškového materiálu Hisex hnědý. Slepičky jsou 4x vakcinovány, pod
stálou veterinární kontrolou. Vysoká užitkovost a kvalita peří je u našich slepiček sa−
mozřejmá. Stáří při prodeji: 9 − 11 týdnů, cena: 81 − 89 Kč, začátek snášky: květen.
Prodej se uskuteční: v Dubí dne 18. března 2006

u "Porcelánky"
v 11,15 hodin.

9 let prodeje bez jediné reklamace! Případné bližší informace: 728 605 840
415 740 719
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Ti, co někdy nějakou akci pořádali,
mě jistě pochopí, ale musím to prostě
napsat, protože prostě cítím, že si něk−
teří tak trochu přestáváme vážit toho,
co máme. Centrum volného času, neboli
Baráček, chcete−li, je tento rok již sedmile−
té. Jak já s radostí říkám − mé třetí dítko.
Roste mi do krásy a dělá mi \radost. Sa−
mozřejmě nejen mým přičiněním, jsme
v něm taková jedna velká rodina. To
bych ráda zdůraznila! ALE?! Stalo se již
v Dubí milým zvykem, že pokud to jenom
trochu jde, uspořádáme vždy jednu dět−
skou akci pro veřejnost měsíčně. O všech
našich akcích se dovídáte především
z Dubského zpravodaje, z plakátů umístě−
ných na hlavních dveřích budovy, uvnitř
Baráčku i na všech výlepových plochách
v Dubí. Nějak cítím jako spolupořadatel
a pořadatel akcí, že vás chodí pro nás
z nepochopitelných důvodů na akce po−
sledních čtvrt roku stále méně! Proč? Ne−
platí se vstupné, děti si odnášejí pěkné zá−

Jaké bylo Valentýnské radování pro malé i velké,
aneb láska je příliš cenná na to, aby se ztrácela…

Když nejde Mohamed k hoře,
že by musela hora k Mohamedovi?

žitky, bez přehánění pěkné ceny a já nevím
momentálně co ještě. Jenom např. uhradit
komplet hudební poplatky není zrovna lev−
ná záležitost. Když si ve finále komplet
"nasčítáte"celou akci (nechci celé vypiso−
vat), taková zdánlivě jednoduchá akce se
vám finančně vyšplhá na nějaký ten tisíc,
ani nemrknete okem. Velice dobře chápu,
že v dnešní době je ještě mnohem více ji−
ných předností a času není zrovínka na
rozdávání, ale chceme vás a vaše ratoles−
ti potěšit. Když třeba vy opravdu nemůže−
te, postačí přece ty děti "ťuknout" a poslat
je za námi. Mají se potulovat po Dubí jen
tak zbůhdarma? Potřebujeme prostě také
vaši spolupráci, jako je tomu ve školách.
Chceme tak moc? Nynější provozovatel
Město Dubí hradí opravdu nemalé finanční
částky za kompletní provoz tohoto zařízení.
Byly doby, že jsme mohli o tyto prostory
pro děti a dospělé přijít. Proč si to nepři−
znat? Důvod − nedostatek finančních pro−
středků, jako je tomu v mnoha místech na−

ší republiky. Pámbů zaplať , nestalo se tak,
paní starostka Ilona Smítková s několika
svými spolupracovníky to prostě nedopus−
tila a dokázali všichni společně přes různá
úskalí provoz obhájit i do budoucna. Vždyť
nejhojněji obdaruje budoucnost ten,
kdo dává současnosti! Toho se tedy také
držím. V roce 2005 navštívil zcela náhodou
Baráček chodovský starosta pan Hora ješ−
tě se svými libereckými kolegy. Všichni by−
li mile překvapeni tím, co slyšeli a viděli.
Rádi by rovněž zprovoznili u nich něco po−
dobného, ale jednoduše na to nemají.
Zrovna tak dubská rodačka, Marcelka, kte−
rá toho času žije ve Vídni, nám tak trochu
záviděla a neubránila se dojetí, že tu tako−
vé zařízení máme! Snažila jsem se tedy
společně se svými spolupracovníky přijít
na to, kde je ten kámen úrazu. Dost mož−
ná, že si přestáváme vážit toho, co máme!
Jinak si to neumíme vysvětlit. Věřte, tako−
vého pořadatele to opravdu pěkně vysaje!
Než se potom rozhodne pořádat další akci,
uplyne mnohem více vody.

Tak jen pevně věřím se svými kolegy,
že tyto řádky nezůstanou bez pochope−
ní, a když nic jiného, budete o nich ales−
poň přemýšlet! I to je krůček dopředu
a za to čtenářům dík. A kdyby snad ně−
kdo hledal hlavně v tomto odstavci po−
litické komunální pozadí − zbytečně!
Řádky byly mnou napsány zcela upřím−
ně bez vedlejšího úmyslu.

Snad ještě na okraj. Kroužky jsou nav−
štěvovány z 95%, jak je mi známo, a to JE
SUPER! Např. Hravá kuřátka jsou plně ob−
sazena a hraví jsme tam snad opravdu
všichni. Ha ha. Tento rok máme opravdu
výborný, pracovitý kolektiv maminek, tatín−
ků a babiček. Moc nás to společně těší,
hřeje u srdíčka, jsme moc rádi a prostě si
to užíváme společně!

Lásku, tu potřebujeme všichni, ať je ja−
kákoliv, jako vzduch k dýchání. Takže, jak
to bude s tou horou a Mohamedem, je, mo−
ji milí spoluobčané, jen a jen ve vašich ru−
kou, rozhodněte, zda budou akce pro děti
či nikoliv.

Za pořadatele akce 
Jarmila Komárková

… proto jsme uspořádali rovněž v Cent−
ru volného času akci na měsíc únor s pří−
značným názvem:

Valentýnské radovaní pro malé a velké.
Ne náhodou byl zvolen na konání akce den
sobotní, to aby mohl přijít každý, kdo chtěl.
Několikatýdenní přípravy na akci měly spl−
nit svůj úkol − rozdat lásku. Jak známo, té
není nikdy opravdu dost, že? Dozajista se
mnou bude většina čtenářů souhlasit.

Kuřátkové mamky (mezi námi, v tomto
školním roce velice dobrý kolektiv) se opět
činily ve výzdobě, na řadu přišlo i nafuko−
vání balónků ve valentýnských barvách.
Vše připraveno na svých místech a akce
mohla začít, jak bylo stanoveno. Malí mas−
koti Valentýn a Valentýnka, kteří se mi
krásně vešli na dlaň, přivítali společně se
mnou všechny přítomné a mohli jsme se
vrhnout do disko−reje s DJ Janou (mimo ji−
né má velmi dobrý cit pro pořádání disko−
ték nejen pro malé špuntíky). Přivítat a po−
zdravit přišla všechny přítomné také paní
starostka Ilona Smítková. Soutěže, na ty
se vždy také drobotina velmi těší. Jako
překvapení jsme dětem, a samosebou ne−
jen jim, pozvali kouzelníka Olivera, který
přijel mezi nás až z Prahy. Radování bylo
v každém koutku a děti se svými "dospělá−
ky" nenechaly nic náhodě! Bránice dostá−
vala zabrat. Nejen děti obdivovaly kouzel−
nický um. No, mezi námi, nacházela jsem
se v kouzelníkově blízkosti (byly okamžiky,
kdy bylo třeba přidržet mikrofon během vy−
stoupení), ale také jsem nemohla přijít na
jeho triky. Dospělí obdivovali asi nejvíce

tisk bankovek. No a děti si odnášely domů
mimo jiné i neobvyklá, oku ladící zvířátka
z balónků. Vstup střídal vstup a než jsme
se všichni nadáli, bylo třeba se rozloučit.
Rozdali jsme jako poděkování několik kyti−
ček. Kouzelník Oliver slíbil, že k nám určitě
zase někdy přijede. Dospělí a jejich svě−
řenci se s námi pěkně rozloučili. To potěší.
Mohla začít druhá polovina programu, kte−
rá byla vyhrazena pro náctileté. Ti si s DJ
Janou užili nějakou tu hodinu v rytmu dis−
ko. V kronice jsme po ukončení akce našli
také tento zápis, cituji: "To je nářez, to
bych potřeboval každej tejden!" A tato cita−
ce prohovořila rovněž sama za druhou po−
lovinu programu. 

"No řekněte, láska je příliš cenná na
to, aby se ztrácela a určitě stojí za to ji
plnými doušky rozdávat v každém ohle−
du!". 

Jarmila Komárková, 
vedení Hravých kuřátek 

DUBOVÉ PODLAHY
SCHODY

STŘEŠNÍ OKNA
Tel.: 777 788 164
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Příspěvky, náměty a dotazy do Dubského zpravodaje zasílejte na MěÚ
Dubí, odbor humanitní nebo telefonujte na 417 571 063 nebo 417 554
636, či mailujte  na Dubskyzpravodaj@seznam.cz. Nevlastníte−li počí−
tač s připojením na internet, využijte této služby zdarma v knihovně.
Uzávěrka Dubského zpravodaje je vždy 25. v měsíci. Nezaručujeme,
že příspěvky došlé po tomto datu budou zařazeny.
Nevyžádané rukopisy nevracíme.

Názory pisatelů se nemusí vždy shodovat s názory vydavatele. 
U příspěvků delších než rozsah A4 si redakce vyhrazuje právo 

obsah bez porušení smyslu příměřeně zkrátit.

Měsíčník DUBSKÝ ZPRAVODAJ vydává město Dubí,
Ruská 264, 417 01 DUBÍ, IČO 00266281

evidenční číslo: MK ČR E 11312
vychází v Dubí 8. den v měsíci v nákladu 1500 výtisků

Redakční rada:
Edith Bruzdová, Eva Hostková,

Mgr. Jaroslava Turková

Sazba a tisk: TABUC−PACK s.r.o.

Přikrmování zvěře

RECEPT NA BŘEZEN

Boží milosti
300 g hladké mouky, 250 g cukru, 250 g

másla, 1 žloutek, 1 lžíce rumu, citrónová
kůra, trochu mléka

Všechny přísady zpracujeme ve vláčné
těsto, asi jako na nudle.. Tence je vyválí−
me, rádélkem nakrájíme kosočtverce nebo
trojúhelníky. Smažíme v rozpáleném tuku
do zlatova a ještě horké sypeme cukrem
a vanilkou. 

Ekologické centrum Most pro Krušnohoří 
Budovatelů 2830, 434 37 Most, tel.: 476 703 992 
http://www.ecmost.cz
Vedoucí Centra − Ing. Soňa Hykyšová, 602 389 354 
e−mail: ecmost@vuhu.cz

BŘEZEN − ZA KAMNA VLEZEM
Teplejší dny letošního roku na sebe ne−

chaly dlouho čekat.
Odvěků je jaro symbolem nového života

− nového začátku. Probouzející se příroda
obrovskou silou proměňuje šeď zmrzlé spí−
cí přírody na pestrobarevnou nádheru.
V souladu síly a překvapivých proměn za−
číná něco, co tu ještě nebylo. Připomíná mi
to lidský život. Prázdnotu v lidské duši mů−
že zaplnit jen Bůh v Ježíši Kristu. Jenom
tak náš život rozkvete a stane se nádher−
ným. Budeme za kamny snít sny, které se
nám nikdy nemusí splnit nebo vyjdeme do
světla a rozkveteme do nového života? Ja−
ká je realita našeho života? 

Milí dubští. Přeji nám všem, aby letošní
jaro přišlo už brzy s plnou silou a naše ži−
voty byly naplněny novým smyslem.

Ježíš je vítěz a náš dobrý otec, ale to jsme ještě před více než deseti lety vůbec nevěděli
a už vůbec jsme netušili, co se s námi bude dít. O tom se nedá dost dobře vyprávět, psát a na−
tož tomu normálním způsobem uvěřit.

Jsme s manželkou velice temperamentní a tím bychom vás chtěli zbavit předsudku, že se
s Bohem může setkat pouze usedlý, rozumný, hloubavý a předem vyvolený člověk. Na to nás
vlastně Bůh dostal, protože konkrétně já jsem se s ním setkal na WC a má žena na dovolené.
Ptáte se jak? Úplně normálně: Bože, jestli jsi, dej se nám poznat. Chceme Vás upozornit, že
se nerozestoupily mraky, ani nezazněl hlas z nebe, ale najednou jsme prostě věděli, že Ježíš
žije v nás a že prostě "věříme", protože je Bůh živý.

Pochopit, kdo je Bůh, se dá zjednodušeně pouze ve vztahu rodič a jeho dítě. Jelikož ať dítě
udělá rodičům cokoliv, rodiče jsou mu připraveni odpustit a milovat ho, a to platí i naopak −
BEZPODMÍNEČNĚ, stejně jako Bůh. Přesně s takovým Ježíšem jsme se setkali. S Ježíšem,
který nás miluje − ne pro naše dobré skutky, ale protože jsme ho přijali za Otce. A tím se vlast−
ně rozjel náš život naplno a náš Bůh nám stále přidával ve vztazích i materiálně a velice si ce−
níme i toho, že nám dal i vás − dubští. Přistěhovali jsme se sem před dvěma lety a s mnohými
jsme se mohli již seznámit a v Dubí se nám moc líbí. Chtěli bychom upřesnit, že jsme úplně
normální rodina, která má své problémy a nedostatky. To však není důvod k tomu, aby Ježíš
obcházel náš dům a vybíral si pouze dny, kdy jsme hodní a poslušní. Náš Bůh je s námi pro−
stě stále, za každého počasí a situace. A není na světě místa, kde byste se s Ním nemohli set−
kat a vydat mu svůj život. Manželé Jirka a Irena Syrových

Zeptali jsem se za Vás

Myslivci jsou letošní zimu nuceni v mno−
ha oblastech i denně přikrmovat lesní
zvěř. Nejen oni však myslí na zvěř, která
se nyní stahuje z hor blíže k lidským obyd−
lím. Abychom v dobré víře zvěři naopak
neublížili, měli bychom vědět, co mohou
zvířata bez problémů strávit. 

Nejvhodnější jsou kaštany, žaludy, su−
chý chléb a např. jablka nebo mrkev. Co je
důležité: vše bez plísní, nezávadné a peči−
vo bez pomazánek. Ke krmelci nenoste

ani knedlíky nebo těstoviny. V opačném
případě můžete svým počínám zvířatům
způsobit průjmy, které je v tomto období
mohou velmi vysílit. Krmivo určitě nepoklá−
dejte v blízkosti zástavby nebo silnice, vy−
stavili byste tak zvířata nebezpečí.

Mrazy však zvěři tolik nevadí jako něk−
teří návštěvníci lesa. Volně pobíhající psi,
ačkoli nemusí zvěř přímo napadnout, mo−
hou zvěř značně vysílit. Ta si po namáha−
vém úprku může přivodit zápal plic a jara
se tak ani nemusí dočkat.

Z pohledu ochránců přírody je daleko
důležitější navracení přirozených predáto−
rů, tedy rysů a vlků, do našich lesů nežli
zimní přikrmování zvěře. Početní stavy
srnčí a jelení populace jsou totiž mnoho−
násobně větší než odpovídá přírodní rov−
nováze. Působí pak značné škody na mla−
dých stromcích a les pak nemá bez po−
moci lesníka šanci se přirozeně obnovit.
Velké šelmy přitom příznivě ovlivňují ne−
jen početní stav zvěře, ale také genofond
populace tím, že likvidují slabší a nemoc−
né kusy.

Prodám dvě zánovní prošívané péřové při−
krývky, míry 190x135 cm, cena za kus 600,− Kč.
Dále pak dva péřové polštáře, míry 85x65 cm,
cena za kus 200,− Kč. Tel.: 417 572 003

Prodám novou fotobrašnu Minolta za 300,−
Kč, nový stativ Hama za 450,− Kč a knihu "Jak

na to" − automobil Renault Mégane 1996 za
250,− Kč. Mobil: 604 909 470

Prodám VW Polo Kombi, r. v. 1990, STK +
emise do 5/2006, cena dohodou. Tel.: 417 572
920, mobil: 603 451 305. 

Prodám stavební parcelu o výměře 1000 m2

v Dubí, Bystřice. Inženýrské sítě jsou na kraji po−
zemku, pozemek končí na místní asfaltové ko−
munikaci. Stavební povolení zajistím. Cena
350 Kč/m. Tel. 607 208 016.

Inzerce

Také při přikrmování ptactva musíme
dbát na kvalitu a vhodnost předkládaného
krmiva. Nejvhodnějším krmivem jsou se−
mena slunečnice a hovězí lůj. Z kuchyně
je možné použít pouze strouhanku z bílé−
ho pečiva. V žádném případě se nesmí
ptákům podávat zbytky z kuchyně, chléb,
uzeniny apod . Ptáci by mohli uhynout. Do
krmítka nesmí pršet a je nutné ho pravi−
delně čistit.

V souvislosti s výskytem ptačí chřipky
není třeba propadat panice pokud najde−
me uhynulou pěnkavu nebo hrdličku. Hrd−
ličky, holubi i zpěvní ptáci jsou vůči ptačí
chřipce odolní. Vyšetření jsou spíše nutná
u vodního ptactva. Najdete−li v přírodě
uhynulého vodního ptáka, nedotýkejte se
ho. Kontaktujte hasiče, policii nebo veteri−
nární správu. 


